
Referat af bestyrelsesmøde den 22. November 2021 

Deltager: Karina og Jan Gregersen, Marianne Nygaard, Hanne Okkerstrøm og Gitte Skjold.  

                                                                         Referent Gitte Skjold 

1. Godkendelse af referat  

Godkendt 

2. Hækken foran blokkene – opfølgning 

Der indhentes tilbud på dels at få hækken halvt væk og dels helt væk. Hertil noget 

belægning i stedet for. 

3. Forslag om nummer på kælderrum fra beboer 

Bestyrelsen ønsker at der fremadrettet i lejekontrakten, står hvilket kælderrum der 

hører til lejligheden. Tilbydes man et ekstra kælderrum skal nummeret være 

påskrevet i lejekontrakten til det ekstra kælderrum. 

4. Slap á: Gulve og andre mangler 

Evaluering af gulvets kvalitet i Slap À. Der mangler diverse ting til køkkenet i Slap À. 

Bestyrelsen har godkendt køb af diverse ting. 

5. Mortensaften evaluering 

Bestyrelsen takker for en dejlig aften. Og maden smagte så dejligt. Vi tilstræber at 

det fremadrettet vil blive en tradition, der afholdes i Slap Á. Næste år vil der også 

blive tilbudt en anden ret end and.  

6. Juletræstændning 

Bestyrelsen takker for en skøn eftermiddag med julehygge, med gløgg og 

æbleskiver, slikposer.  

7. Evt. 

Ingenting. 


